
Referat af bestyrelsesmøde den 22.10.18

Til stede er Annette, Jørn, Simon, Erik, Mie og Karen 

Fælleshuset.
Vi undersøger prisen på en ny terrasse foran fælleshuset. 
Vi leder efter en løsning på gulvet ved døren i fælleshuset. 

Mht drikkevarer i fælleshuset opfordrer bestyrelsen medlemmer til at komme med 
forslag til GF hvis ordningen evt skal ændres. 

Bestyrelsen har snakket om hvem der er på valg og ønsker at fortsætte i bestyrelsen. 
Tænk over om du evt har et lille bestyrelsesmedlem gemt i maven eller kender en der har.  

Efter de nye skraldespande har været her en sæson har vi besluttet at beholde 
samme antal skraldecontainere som altid, da de stadig er godt fyldte i højsæsonen. 

Skraldespandene bliver tømt og afhentet i løbet af de næste uger. De må derfor ikke 
benyttes.


